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فرمانده انتظامی خوزستان :
مرزهای مشترک با عراق 
در امنیت کامل قرار دارند

فرمانده انتظامی استان خوزستان گفت: امنیت در شلمچه و 
چذابه مرز های مشترک خوزستان و عراق مطلوب است و از 

ثبات خوبی برخوردار هستند.
سردار سید محمد صالحی فرمانده انتظامی استان خوزستان 

از مرز بین المللی شلمچه بازدید کرد. 
امنیت در شلمچه و  این دیدار، اظهار کرد:  صالحی ضمن 
چذابه مرز های مشترک خوزستان و عراق مطلوب است و از 

ثبات خوبی برخوردار هستند.
وی عنوان کرد: زائران ایرانی در کشور عراق بدون مشکل 

در حال ورود به کشور هستند.
فرمانده انتظامی خوزستان به بسته بودن مرز های خوزستان 
و ممنوعیت تردد به کشور عراق از گذرگاه های خوزستان 
اشاره کرد و گفت: با توجه به ناآرامی های موجود در عراق 
و مقررات آمد و شد در این کشور مرز های زمینی خوزستان 

بسته و هیچ گونه تردد در مرز به عراق نداریم.
به  ثانوی  اطلاع  تا  زائران  اساس  بر همین  افزود:  صالحی 
مرزها مراجعه نکنند و اخبار را از رسانه های موثق و رسمی 

دنبال کنند.

فرماندار دشت آزادگان: 
زائران ایرانی حاضر در عراق 

در سلامت کامل هستند
سیلاوی با تأکید بر خودداری از مراجعه به مرز بیان کرد: بر 
اساس پیگیری ها، زائران ایرانی که در عراق حضور دارند در 
سلامت هستند و تاکنون مشکلی در این خصوص گزارش 

نشده است.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، حمید سیلاوی، فرماندار 
دشت آزادگان، در گفت وگو رسانه ای، اظهار کرد: با توجه 
به ناآرامی ها در عراق، مسئولان عراق اعلام کردند تا اطلاع 
بار  چندین  هستند.  معذور  ایرانی  زائران  پذیرش  از  ثانوی 
مسئولان  با  زائران  اعزام  عادی  روال  گرفتن  سر  از  برای 
این  در  ناآرامی  شرایط  به  توجه  با  اما  شد  مذاکره  عراقی 
است  نشده  داده  عراق  به  زائران  ورود  اجازه  فعلًا  کشور 
بنابراین زائران اربعین حسینی فعلًا به مرزها مراجعه نکنند.

انجام شده مقرر شده است  افزود: بر اساس مذاکرات  وی 
به زائران ایرانی که در عراق حضور دارند و همچنین اتباع 
به کشور  که  داده شود  اجازه  ایران هستند،  در  که  عراقی 

خود بازگردند.
فرماندار دشت آزادگان با اشاره به آمادگی برای اعزام زائران 
به عراق به محض رفع مشکل امنیتی در عراق و بازگشایی 
مرز، گفت: اکثر زائرانی که به مرز چذابه مراجعه کرده بودند 
اما  برگشته اند،  مبدأ  به  اکنون  که  بوده اند  هم استانی ها  از 
تعدادی از زائران از دیگر استان ها نیز حضور داشتند که در 
مواکب اسکان داده شده اند و احتمالًا تا بعد از ظهر تصمیم 

خود برای برگشت به مبدأ را می گیرند.
فرماندار دشت آزادگان با اشاره به آمادگی برای اعزام زائران 
به عراق به محض رفع مشکل امنیتی در عراق و بازگشایی 
مرز، گفت: اکثر زائرانی که به مرز چذابه مراجعه کرده بودند 
اما  برگشته اند،  مبدأ  به  اکنون  که  بوده اند  هم استانی ها  از 
تعدادی از زائران از دیگر استان ها نیز حضور داشتند که در 
مواکب اسکان داده شده اند و احتمالًا تا بعد از ظهر تصمیم 

خود برای برگشت به مبدأ را می گیرند.
سیلاوی با تأکید بر خودداری از مراجعه به مرز بیان کرد: بر 
اساس پیگیری ها، زائران ایرانی که در عراق حضور دارند در 
سلامت هستند و تاکنون مشکلی در این خصوص گزارش 
حال  در  زائران  سلامت  حفظ  برای  رایزنی ها  است  نشده 
این  در  خوبی  همکاری  عراق  خوشبختانه  و  است  انجام 

زمینه داشته است.
وی در پایان گفت: زائرانی که در عراق حضور دارند از تردد 
در سامرا و کاظمین پرهیزند کنند و در نجف و کربلا مستقر 
شوند و به محض برقراری آرامش به مسیر خود برای زیارت 

ادامه دهند یا برای برگشت به ایران اقدام کنند. 
وی در پایان گفت: زائرانی که در عراق حضور دارند از تردد 
در سامرا و کاظمین پرهیزند کنند و در نجف و کربلا مستقر 
شوند و به محض برقراری آرامش به مسیر خود برای زیارت 

ادامه دهند یا برای برگشت به ایران اقدام کنند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان :
زایران برای برگشت 

پایانه مرزی خود را اعلام کنند
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان با اشاره 
 ، عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  تامین  سامانه  راه اندازی  به 
هنگام  می برند  سر  به  عراق  در  که  ایرانی  زایران  گفت: 
بازگشت، پایانه مرزی ورود به کشور را به سامانه پیامکی 

۲۰۰۰۱۴۱ اعلام کنند.
پایان رسیدن  به  از  زایران پس  بیان کرد:  محمد جولانژاد 
زیارت در خاک عراق و پیش از حرکت به سمت مرز، به 
مانند  مسافر  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  تامین  منظور 
به  را  ورودی خود  مرز  نام   ... و  بوس، ون  مینی  اتوبوس، 

سامانه پیامکی ۲۰۰۰۱۴۱ ارسال کنند.
سبب  سامانه  این  طریق  از  ورودی  مرز  اعلام  افزود:  وی 
زمان  کاهش  بازگشت،  زمان  در  مرزها  در  ازدحام  کاهش 
انتظار در مرز، مدیریت سفر و دسترسی بهتر به وسیله نقلیه 

می شود.
بیان  خوزستان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
بخش  سه  در  اربعین  برای  کل  اداره  این  ماموریت  کرد: 
حمل و نقل و جا به جایی مسافر، مدیریت پایانه های مرزی 

و راه ها تقسیم بندی و تعریف شده است.
از  امسال  محرم  ماه  در  مسافر  نفر   ۲۹۵ و  هزار   ۲۷۵

پایانه های مرزی شلمچه و چذابه خوزستان تردد داشتند.
مرزهای شلمچه و چذابه در غرب و جنوب غرب خوزستان 
بینی  پیش  که  اربعین هستند  زایران  تردد  مهم   گذرگاه   ۲
شده در اربعین امسال ۲ میلیون زایر از این ۲ گذرگاه راهی 

کربلای معلا شوند.

مدیرعامل آبفای خوزستان :
طرح آبرسانی 

به ۱۷ روستای کارون آغاز شد
به ۱۷  آبرسانی  پروژه  آبفای خوزستان  مدیرعامل  با حضور 
روستای دارای تنش آبی و ۵ منطقه شهری شهرستان کارون 

آغاز شد.
محمدرضا کرمی نژاد در مراسم بهره برداری و آغاز عملیات 
اجرایی پروژه های آبرسانی شهرستان کارون اظهار کرد: طرح 
با هدف  فیلتراسیون تحت فشار  راه اندازی سیستم  نصب و 
کیفیت مطلوب آب شرب شهرستان کارون وارد مدار بهره 
برداری شد.وی افزود: این پروژه در مدت زمان یکسال اجرا 

شده و جمعیت تحت پوشش این طرح ۱۵۰ هزار نفر است.
بیان  طرح  این  هدف  به  اشاره  با  خوزستان  آبفا  مدیرعامل 
کرد: این پروژه با هدف افزایش شاخص کمی و کیفی آب 
شرب شهرستان کارون و افزایش ۵۰ درصدی ظرفیت تولید 
به  نژاد  است.کرمی  شده  بهره برداری  مدار  وارد  تصفیه خانه 
پروژه آبرسانی به روستاهای بخش مرکزی کارون اشاره کرد 
و گفت: طرح دیگر، طرح آبرسانی به ۴ روستای بخش مرکزی 
شهرستان کارون شامل خویسه ۱ و ۲ و ۳ و حاج راضی است.

وی تصریح کرد: این پروژه در مدت زمان ۳ ماه اجرایی شده 
است و روستاهای فاقد آب بعد از سالیان طولانی آبدار شدند.

کرمی نژاد به کلنگ زنی پروژه های شهرستان کارون اشاره 
کرد و افزود: پروژه آبرسانی به ۱۷ روستای دارای تنش آبی و 

۵ منطقه شهری شهرستان کارون از امروز آغاز شد.
وی افزود: در این پروژه ۳۵ کیلومتر شبکه و خطوط اصلی 
و نصب و راه اندازی ۶ دستگاه الکتروپمپ فشار قوی برای 

جمعیت تحت پوشش ۵۰ هزار نفری اجرایی شده است.
مدیرعامل آبفا خوزستان گفت: مدت زمان اجرای این پروژه 
۶ ماه است و رفع تنش آبی در ۱۷ روستای بخش مرکزی و 
سویسه و ۵ منطقه شهری شهرستان هدف اجرایی این طرح 
است.کرمی نژاد به پروژه آبرسانی به ۵ روستای شهر کارون 
اشاره کرد و گفت: عملیات اجرایی آبرسانی به ۵ روستای قلعه 
چنان، شهرک ربیع، بهر کوت سید صالح و کوت نواصر به 

طول ۱۰ کیلومتر اجرا می شود.
مدیر عامل آبفا خوزستان خاطرنشان کرد: پروژه های آبرسانی 
اعتبار ۵۰ میلیارد تومان در دست اجرا  با  شهرستان کارون 
هستند و با اجرای این پروژه مشکلات چندین ساله آب شرب 

این شهرستان برطرف می شود.

مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان :
طرح تقویت افت ولتاژ روستاهای بخش 

اسماعیلیه افتتاح و بهره برداری شد
به  ولتاژ  افت  تقویت  طرح  از  برداری  بهره  و  افتتاح  آیین 

روستاهای بخش اسماعیلیه کلانشهر اهواز برگزار شد.
به گزارش خوزنیوز و به نقل از روابط عمومی شرکت نفت 
و گاز اروندان، آیین افتتاح و بهره برداری طرح تقویت افت 
ولتاژ به روستاهای مسیر بخش اسماعیلیه در راستای پایداری 

و تقویت ولتاژ شبکه برق برگزار شد.
اهوازی  عذاری  عبدالله  مهندس  مراسم  این  ابتدای  در 
مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان ضمن خوش آمدگویی 
و تبریک هفته دولت و گرامی داشت یاد و خاطره شهیدان 
لحاظ  از  اسماعیلیه  بخش  داشت:  بیان  باهنر،  و  رجایی 
جغرافیایی در مدار تاسیسات نفتی شرکت نفت و گاز اروندان 
واقع شده است و ما پس از درخواست اداره برق منطقه ای 
همجوار  روستاهای  برق  بودن  نامطلوب  در خصوص  اهواز 
را در  این مشکل  این منطقه رفع  برق منازل شهروندان  و 

اولویت های کاری خود قرار دادیم.
آنجایی که روستاهای مسیر بخش  از  اظهار داشت:  ایشان 
اسماعیلیه دچار افت ولتاژ و مشکلات فراوانی از جمله قطعی و 
ناپایداری برق بودند، بر خود واجب دانستیم تا در جهت کمک 
رسانی و حمایت از مردم غیور این منطقه از هیچ تلاشی دریغ 
نکنیم.وی تصریح کرد: در راستای رفع این مشکل از طریق 
پست برق غرب کارون ) پست متن( نسبت به تامین برق 
مورد نظر از شرکت نفت و گاز اروندان به شبکه و برق شهری 
شهرستان اهواز دستورات لازم صادر شد و نیروهای پر تلاش 
مان در این شرکت با همکاری کارکنان سخت کوش برق 
منطقه ای اهواز توانستند در کمتر از ۴ ماه این مهم را محقق 
و  در سنگر سازندگی  ما همیشه  افزود:  ادامه  در  سازند.وی 
خدمت به مردم عزیزمان خود را سرباز و خادم مردم می دانیم. 
رفع مشکلات  سیزدهم(  دولت  مردمی)  و  انقلابی  دولت  و 
شهروندان و برقراری عدالت اجتماعی را بر خود لازم و واجب 
می داند.مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان در ادامه با اشاره 
به اینکه اکنون با اختصاص ۱۴ مگاوات از پست برق این 
شرکت و تخصیص فیدر و همچنین ۲۵۰ مگاوات برق به 
شهرستان اهواز در طول چند سال اخیر ) که همچنان ادامه 
دارد( بخش مهمی از تولید برق و روشنایی منازل مردم در 

کلانشهر اهواز را بر عهده گرفته ایم.

سازمان آب و برق خوزستان :
تست های پایش وضعیت

 سد و نیروگاه مسجدسلیمان انجام شد
و  تعمیر  نصب،  شرکت  در  تخصصی  های  کارگروه  مدیر 
نگهداری نیروگاه های برق آبی خوزستان از انجام تست های 

پایش وضعیت سد و نیروگاه مسجدسلیمان خبر داد.
به گزارش شبکه خبری سازمان آب و برق خوزستان، “علی 
رحیمی” ضمن اعلام این خبر افزود : تست های تعمیرات 
پیشگویانه شامل آنالیز ارتعاشات، آنالیز آلتراسونیک و آنالیز 
روغن و ترموگرافی بوده که این تست ها روی سیستم های 
اصلی، کمکی و ترانسهای قدرت سد و نیروگاه مسجدسلیمان 
انجام شد.وی افزود : تعمیرات پیشگویانه با پایش وضعیت 
عملکرد تجهیزات در حین کارکرد به دنبال پیشگویی، کاهش 
نرخ خرابی، کاهش فعالیت های تکراری نت و کاهش هزینه 
ها در این  حوزه می باشد. رحیمی در پایان اظهار داشت : 
در این فرآیند که با همکاری و نظارت شرکت تولید و بهره 
برداری سد و نیروگاه مسجدسلیمان و توسط شرکت تعمیرات 
ارتعاشات  گیری  اندازه   ، شد  انجام  آبی  برق  های  نیروگاه 
آلتراسونیک  آنالیز   ، جانبی  و  اصلی  تجهیزات  مکانیکی 
تجهیزات جانبی و ژنراتورها، آنالیز روغن تجهیزات مکانیکی 
 ، مکانیکی  تجهیزات  ترموگرافی  و  قدرت  های  ترانس  و 

الکتریکی نیروگاه و ترانس های قدرت انجام شد.

سرهنگ دولتشاهی در گفت و گو با روزنامه نسیم خوزستان از کمبود اعتبارات می گوید ؛ 

تنها 5 کیلومتر جاده خطرناک اهواز - خرمشهر چهاربانده شده است!

امید احمدی :

رتبه خوزستان در پرداخت تسهیلات مناسب نیست!

مدیرعامل آبفا خوزستان :

گره كور فاضلاب كشور در اهواز است

سیاوش محمودی :

۲ تا ۳ هزار زباله گرد در اهواز وجود دارد!

تمام  اینکه  بیان  با  خوزستان  راه  پلیس  رئیس 
گفت:  است،  اربعین  درگیر  خوزستان  محورهای 
ما آمادگی کامل را داریم و تمام محورها تا حدود 

زیادی ایمن سازی شدند.
سرهنگ رضا دولتشاهی در گفت و گو با خبرنگار 
تمام  اینکه  بیان  با  خوزستان  نسیم  روزنامه 
اظهار  است،  اربعین  درگیر  خوزستان  محورهای 
استان، ورودی  به  به ۵ ورودی  توجه  با  داشت: 
و  چهارمحال  و  اصفهان  از  زائران  ایذه،  سمت 
از  زئران  بهبهان،  سمت  از  ورودی  بختیاری، 
شوند  می  وارد  بویراحمد  و  کهگیلویه  و  شیراز 
از  زائران  هندیجان،  سمت  ورودی  از  همچنین 
بوشهر و هرمزگان وارد می شوند و تعداد بسیاری 
ها  استان  دیگر  و  تهران  و  لرستان  از  زائران  از 
از  که  شده  باعث  و  شوند  می  خوزستان  وارد 
ورودی استان تا نقطه صفر مرزی جاده ها درگیر 

اربعین باشند.
و  _شلمچه  اهواز  اصلی  مسیر  دو  افزود:  وی 
اهواز_چذابه را داریم که با توجه به برنامه ریزی 
تعریض  به  نیاز  که  جادهایی  شده،  انجام  های 
جاده هایی  و  پذیرفته  انجام  حدودی  تا  داشتند 

که تعریض آنها برای اربعین امسال آماده نشد، 
دستور دادیم که ایمنی سازی شوند و خط کشی، 
انجام شده  تا حدود زیادی  تابلو  نصب علائم و 
است؛ در حقیقت تعامل همکاری با راهداری زیر 
نظر پلیس موجب شد که قسمت هایی که نیاز 
به ایمنی سازی دارند، در دستور کار قرار بگیرد.

ما  اینکه  بیان  با  خوزستان  راه  پلیس  رئیس 
آمادگی کامل را داریم و تمام محورها تا حدود 

بحث  در  گفت:  شدند،  سازی  ایمن  زیادی 
گرفته  صورت  خوبی  اقدامات  نیز  ها  پارکینگ 
نیز مشخص  آنها  متولی  و  برطرف  و مشکلات 

شده است.
تصریح  خرمشهر  اهواز_  جاده  به  اشاره  با  وی 
تابلو  و  دارد  ایمنی  اهواز_خرمشهر  جاده  کرد: 
و  کشی  خط  همچنین  شده  نصب  علائم 
خواب آلودگی  رفع  جهت  لرزاننده  شیارهای 

اما این جاده دو طرفه  راننده ها صورت گرفته 
می باشد و می طلبد که رانندگان در این جاده 
نداشته  به چپ  تجاوز  و  سبقت  و  کنند  رعایت 
چهار  بحث  که  شده  مصوب  چند  هر  باشند. 
دلیل  به  اما  شود  انجام  جاده  این  شدن  خطه 
به  اعتبارات لازم  تامین  و  بودن مسیر  طولانی 
 ۵ تنها  حاضر  حال  در  دارد؛  نیاز  زیادی  زمان 
شده  خطه  چهار  جاده  این  مسافت  از  کیلومتر 
تخصیص  بحث  باید  و  دارد  کُندی  روند  اما 

اعتبارات این جاده تقویت شود.
سرهنگ دولتشاهی بیان کرد: جاده اهواز_چذابه 
تا بخش زیادی چهار خطه می باشد اما در بعضی 
قسمت ها مانند پل سابله، باید یک دهنه اضافه 
پل  این  در  جاده  شدن  خطه  چهار  تا  میکردند 
پاسخگو باشد اما درحال حاضر یک پل دو طرفه 
تعریض  قول  و شهرسازی  راه  مسئولان  داریم. 

دادند اما قطعا به اربعین امسال نمی رسد.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، وی در پایان 
با اشاره به مسدود بود مرزها تاکید کرد: به دلیل 
به  فعلا  زائران  مرزها،  در  کافی  امکانات  نبود 

مرزها مراجعه نکنند.

نسبت  اینکه  بیان  با  خوزستان  دارایی  و  اقتصادی  امور  مدیرکل 
 ۴۸ خوزستان  بانک های  در  مردم  سپرده  به  تسهیلات  پرداخت 
درصد است، گفت: بانک های خوزستان در پرداخت تسهیلات به 

مردم در رتبه ۲۱ کشور قرار دارند که اصلا رتبه مناسبی نیست.
امید احمدی در محل این اداره کل برگزار شد، اظهار کرد: پنجره 
واحد سرمایه گذاری باید در خوزستان راه اندازی شود تا سرمایه گذار 
در بروکراسی های اداری گیر نکند و سرمایه گذار بتواند به راحتی 

در بخش مورد نظر خود سرمایه گذاری کند.
دارایی  و  اقتصاد  برنامه های وزارت  استانی  به برش  اشاره  با  وی 
در خوزستان افزود: امیدواریم بتوانیم پیروی برنامه عملیاتی که از 
سوی وزارت اقتصاد به خوزستان ابلاغ شده است اقدامات خوبی را 
در استان انجام دهیم. احمدی با بیان اینکه در دولت های گذشته 
هیچگونه نظارتی بر بانک ها و بیمه ها نبوده است، تصریح کرد: با 
دستور اکید وزیر اقتصاد، کارگروه نظارت و پایش بانک ها و بیمه ها 
در خوزستان تشکیل شده و تاکنون از ۶ بانک نظارت و بازرسی 

به عمل آمده است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خوزستان گفت: در بازرسی های 
نسبت  و  بانک ها  دارایی های  و  املاک  بانک ها،  از  آمده  به عمل 
پرداخت تسهیلات بانک ها به سپرده مورد بررسی قرار گرفته است. 
همچنین بازرسی از بیمه ها نیز در دستور کار است تا بتوانیم طبق 

دستورالعمل هایی که در این زمینه وجود دارد، عمل کنیم.
در  مردم  سپرده  به  تسهیلات  پرداخت  نسبت  اینکه  بیان  با  وی 
بانک های  کرد:  عنوان  است،  درصد   ۴۸ خوزستان  بانک های 
خوزستان در پرداخت تسهیلات به مردم در رتبه ۲۱ کشور قرار 
 ۲۲ از  بیش  زمینه  این  در  نیست.  مناسبی  رتبه  اصلا  که  دارند 
که  دارد  وجود  خوزستان  بانک های  در  سپرده  ریال  میلیارد  هزار 
فقط حدود ۱۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات توسط بانک ها پرداخت 

می شود.
احمدی با اشاره به اینکه در تلاش هستیم میزان تسهیلات ارائه 
شده به مردم از سوی بانک ها در خوزستان بیشتر شود، ادامه داد: 
باید  و  بانک ها است  اختیار  بسیار خوبی در  در خوزستان ظرفیت 

بتوانند خدمات بهتری به مردم ارائه دهند.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خوزستان با بیان اینکه خوزستان 
گفت:  دارد،  قرار  بیمه  نفوذ  ضریب  بحث  در  کشور   ۱۴ رتبه  در 
ضریب نفوذ بیمه در خوزستان ۰.۷ کشور است و برای بالابردن آن 
در استان باید تلاش ویژه ای انجام شود. یکی از عوامل پایین بودن 
از شرکت ها  برخی  که  است  این  در خوزستان  بیمه  نفوذ  ضریب 

بیمه های خود را در خارج از استان انجام می دهند.
وی با اشاره به تهیه طرح اطلس اقتصادی استان خوزستان عنوان 
از ظرفیت های  جامع  نقشه  اقتصادی خوزستان یک  اطلس  کرد: 
و  عربی  فارسی،  زبان  سه  به  که  است  استان  شهرستان های 
انگلیسی قابل مشاهده است و به منظور توسعه سرمایه گذاری در 
خوزستان اجرایی شده است. اگر بتوانیم این اطلس را آماده کنیم 
ارائه  و  بود  خواهیم  استان  در  سرمایه گذاری  افزایش  شاهد  قطعا 

خدمات در این حوزه نیز پیشرفت چشمگیری خواهد کرد.
وی با اشاره به منابع تبصره ۱۸ در قانون بودجه ۱۴۰۰ ادامه داد: 
کل منابع این تبصره در سال ۱۴۰۰ که در قانون بودجه آمده است 
۳۲ هزار میلیارد تومان بود که ۴ درصد از این مبلغ حدود یک هزار 
و ۲۸۰ میلیارد تومان برای رونق اشتغال و رونق اقتصادی پایدار، 
سهم خوزستان بود. در این زمینه بانک ها باید ۱۹۲۰ میلیارد تومان 

برای اجرای این تبصره تزریق کنند.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خوزستان با بیان اینکه تاکنون از 
محل تسهیلات تبصره ۱۸ برای ۴ هزار و ۲۰۰ نفر در خوزستان 
اشتغالزایی شده است، گفت: خوزستان در بحث تبصره ۱۸ عملکرد 
مطلوبی نداشته است و دستگاه های اجرایی و بانک ها در این زمینه 
همراهی لازم را نداشته اند و همچنین شرایط برای سرمایه گذاران 

آنطور که باید در خوزستان فراهم نشده است.
بیکاری است،  از معضلات خوزستان  اینکه یکی  بیان  با  احمدی 
ادامه داد: محیط کسب و کار خوزستان خوب نیست و با توجه به 
وجود ظرفیت های فراوان باید رشد بسزایی داشته باشد و نباید با 
مشکل اشتغال در خوزستان مواجه باشیم. نهادهای نظارتی باید در 
راس رصد اشتغال ایجاد شده در خوزستان قرار بگیرند تا با مشکل 

اشتغال در خوزستان مواجه نباشیم.
وی با بیان اینکه برای سال ۱۴۰۱ در بحث تبصره ۱۸ اجرای ۳۰ 
برای ۱۴  اشتغالزایی  به  تا منجر  است  تعیین شده  پیشران  پروژه 
هزار نفر شود، تصریح کرد: انتظار داریم تا شاهد عملکرد بهتری 

در بحث تبصره ۱۸ و استفاده از ظرفیت های این تبصره باشیم.
شناسایی  به  اشاره  با  خوزستان  دارایی  و  اقتصادی  امور  مدیرکل 
دارایی های دولت در خوزستان گفت: در سامانه سادا که از سال 
۱۳۹۴ راه اندازی شده و املاک دولتی را شناسایی می کند تاکنون 

۲۸ هزار و ۵۲۰ ملک شناسایی شده است.
احمدی در خصوص تحقق درآمدهای استان گفت: برنامه در نظر 
گرفته شده برای درآمدهای استان از محل مالیات و نظایر آن، در 
سال گذشته ۱۳ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بود که ۱۶ هزار میلیارد 
تومان محقق شده است و بر این اساس مازاد این تحقق درآمدها 

به استان اختصاص دارد.
احمدی با اشاره به اهمیت جذب سرمایه گذار در خوزستان عنوان 
کرد: پنجره واحد سرمایه گذاری باید در خوزستان راه اندازی شود تا 
سرمایه گذار در بروکراسی های اداری گیر نکند و بتواند به راحتی 

در بخش موردنظر خود سرمایه گذاری کند.

نمایشگاه  حاشیه  در  که  نشست خبری  در  نژاد  کرمی  محمدرضا 
حل  بر  دولت  عزم  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  اهواز  در  دولت  هفته 
مشکلات آب و فاضلاب خوزستان است و در این زمینه با ورود 
این مشکل به یک  اهواز  به مساله فاضلاب  مقام معظم رهبری 

دغدغه ملی تبدیل شد که همه برای حل آن در تلاش هستند.
وی افزود: زمانی که کار حل مشکل فاضلاب اهواز را در دستور 
کار قرار دادیم در حدود ۳ هزار نقطه در شهر اهواز فاضلاب به 
صورت همزمان پس می زد اما با کار جهادی که انجام شد در یک 

مقطع ۸ ماهه فاضلاب اهواز جمع آوری شد.
در  ضربتی  طرح  دو  اجرای  با  گفت:  خوزستان  آبفا  مدیرعامل 
مشکلات  حل  بحث  در  خوبی  بسیار  اقدامات  اهواز  فاضلاب 
مناطقی  مشکلات  امروز  است.  شده  انجام  اهواز  شهر  فاضلاب 
برطرف  شده  اجرایی  ها  آن  در  فاضلاب  ضربتی  های  طرح  که 

شده است.
کرمی نژاد با بیان اینکه پیشرفت طرح فاضلاب شهر اهواز از سال 
۱۳۷۲ تا ۱۴۰۰ حدود ۳۰ درصد بود؛ عنوان کرد: از سال گذشته 
تاکنون پیشرفت فیزیکی طرح فاضلاب اهواز به حدود ۴۹ درصد 

رسیده است.
وی افزود: در نقاط مختلف شهر اهواز و همچنین مناطق حاشیه 
بسیار  و  هستیم  فاضلاب  های  طرح  انجام  حال  در  اهواز  ای 
امیدواریم بتوانیم ظرف مدت دو سال مشکلات فاضلاب اهواز را 

به صورت کامل حل کنیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اهواز گفت: ۱۲ نقطه در شهر 
اهواز برای سال ۱۴۰۱ و ۱۲ منطقه برای سال ۱۴۰۲ در نظر گرفته 
شده است و با اجرای طرح ها در این نقاط یک بار برای همیشه 
فاضلاب اهواز به صورت بهداشتی و کامل جمع آوری خواهد شد.

و  است  اهواز  در  کشور  فاضلاب  کور  گره  کرد:  بیان  نژاد  کرمی 
اگر مشکل فاضلاب اهواز حل شود به این معنا است که مشکل 

فاضلاب همه جا حل خواهد شد.
حل  برای  خوزستان  به  خوبی  اعتبارات  دولت  داد:  ادامه  وی 
مشکلات فاضلاب اختصاص داده است. در این زمینه قرار است 
قرارگاه خاتم با اعتباری حدود ۲ هزار میلیارد تومان پروژه فاضلاب 
آبادان و خرمشهر را تکمیل کند. تفاهم نامه این طرح در حال امضا 

است و امیدواریم به زودی اجرایی شود.
مدیرعامل آبفا خوزستان گفت: مشکل آب یک هزار و ۳۶۱ روستا 
تاکنون حل شده است و در تلاش  از سال گذشته  در خوزستان 

هستیم تا این تعداد  را به یک هزار و ۵۰۰ روستا برسانیم.
کرمی نژاد ادامه داد: با توجه به بحث کیفی و کمی آب در شهر 

اهواز، برای این شهر باید ۳ تصفیه خانه آب ساخته شود.

رئیس شورای شهر اهواز از تصویب برنامه راهبردی عملیاتی افق 
۱۴۰۵ شهر اهواز تا پایان مهرماه خبر داد.

سیاوش محمودی در نشست خبری که در حاشیه نمایشگاه هفته 
دولت برگزار شد ، اظهار کرد: در دوره قبل شورا هیچ برنامه مصوب 
و افقی برای آینده وجود نداشت به گونه ای که نمی دانستیم اهواز 
که  حالی  در  می رسد  کجا  به   ۱۴۰۰ سال  یعنی  دوره  پایان  در 
افق  یزد  و  قم  شیراز،  اصفهان،  تبریز،  مانند  دیگر  کلانشهرهای 

شهرهای شان را تا سال ۱۴۲۰ بسته اند.
وی افزود: در دوره قبل به دلیل اختلافات بین دوستان، برنامه تهیه 
شده توسط دانشگاه شهید چمران به تصویب شورا نرسید و شورا 
دیگر برنامه راهبردی عملیاتی دوره چهار تا پنج ساله را نیز دنبال 
نکرد اما در دوره ششم این کار آغاز شد و تا پایان مهرماه برنامه 

عملیاتی راهبردی اهواز تا افق ۱۴۰۵ به تصویب می رسد.
رئیس شورای شهر اهواز گفت: در این برنامه عملیاتی راهبردی 
ذی نفعان متعدد حضور داشته اند و از نظرات شان استفاده شده است.

محمودی با بیان اینکه بدون برنامه امکان ارزیابی و انجام کارها 
در موارد مختلف میسر نیست، افزود: تا برنامه عملیاتی راهبردی 
در  کار  این  که  نیست  ارزیابی  و  بررسی  قابل  چیزی  نشود  تهیه 

حال انجام است.

وی با اشاره به اقدامات شورای ششم در یک سال گذشته عنوان 
کرد: یکی از دغدغه های مردم اهواز بحث پسماند، رفت و روب 
از  و نظافت شهری و وضعیت زباله گردها است که در این راستا 
اپلیکیشن های شرکت های تفکیک از مبداء دعوت شده تا مانند 
اسنپ از در منازل مردم، پسماند خشک و قابل بازیافت را تحویل 
بگیرند و در قبال آن مبلغ یا امکاناتی در اختیار مردم قرار دهند.  

رئیس شورای شهر اهواز گفت: این شرکت ها بدون مناقصه و به 
هر میزان بخواهند می توانند کار کنند زیرا ظرفیت در اهواز موجود 
است. در اهواز روزانه بالغ بر ۸۰۰ تن زباله تولید می شود که حاقل 
۴۰ درصد آن خشک و قابل بازیافت است. این ثروت موجود در 
شهر موجب افزایش تعداد زباله گردها شده و درآمد این افراد از من 

و شما که کارمند هستیم بیشتر است.
وی با بیان اینکه حدود ۲ تا ۳ هزار زباله گرد در اهواز وجود دارد، 
مشکلات  و  بیکاری  مسائل  دلیل  به  زباله گردها  این  البته  افزود: 

دیگر به این کار روی آورده اند و این پدیده خوب نیست.
از دغدغه های جدی  بیان کرد: مساله آسفالت و معابر  محمودی 
و  ظرفیت ها  از  نتوانسته ایم  شاید  قبل  سال های  در  است.  مردم 
از  یکی  کنیم.  استفاده  مشارکت  اوراق  مانند  ملی  فرصت های 
ایرداتی که به شورا وارد بوده مساله جذب نشدن اوراق مشارکت 

قطار شهری و اتوبوس ها است که اخیرا این کار آغاز شده و هفته 
گذشته ۴۰ میلیارد تومان وام از صندوق محیط زیست کشور که 

اختصاص داده شده بود و در حال برگشت بود را پیگیری کردیم.
جد  به  دوره  این  در  که  اتفاقی  گفت:  اهواز  شهر  شورای  رئیس 
پیگیری می شود تامین و جذب اعتبارات ملی است. در سال ۸۲ 
شهرداری اهواز  ۳ میلیارد تومان وام ارزی از بانک ملت دریافت 
کرد که تاکنون اقساط آن را پرداخت نکرده و این رقم با جرایم به 
۵۰۰ میلیارد تومان رسیده است؛ بنابراین شهرداری اهواز در بلک 

لیست قرار گرفته بود و از دریافت اوراق و تسهیلات محروم بود.
وی افزود: در دوره های قبل، شورا و شهرداران نمی خواستند خود 
را وارد این مساله کنند اما با پیگیری های انجام شده این مشکل 
حل شد و ۱۰۰ میلیارد تومان اوراق در بحث اتوبوس جذب و خرید 
۶۵ دستگاه اتوبوس انجام شده است که این رقم مربوط به سال 
گذشته است. امسال نیز جذب ۳۰۰ میلیارد تومان اوراق پیگیری 

شده است.
رئیس شورای شهر اهواز گفت: باید حق هر شهر از ارزش افزوده 
نبود  شفافیت  و  بود  وارد  اشکال  قبلی  مدیر  به  شود.  مشخص 
بنابراین باید حق مردم اهواز که بیشترین جمعیت را دارد داده شود 

هر چند در برخی حوزه ها اهواز خوب دیده نشده است.


